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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 7/12 2016 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Gunilla informerar: 

Gunilla har träffat Micasa för att diskutera nybyggnaden 

av ett äldreboende i Rinkeby. Äldreboendet kommer att 

bestå av 74 platser.  

 

En av huskropparna i Kista servicehus kommer förmodli-

gen att avvecklas som servicehus i framtiden. Huset lig-

ger central i Kista, nära kommunikationer och Kista cent-

rum och skulle lämpa sig för någon typ av seniorbostäder. 

Ett aktivitetscenter skulle kunna inrättas och samordnas 

med Kista servicehus och Kista vård- och omsorgsbo-

ende. Rådet ställer sig bakom tanken på att inrätta en typ 

av seniorbostäder då det finns ett stort behov av den ty-

pen av boende och instämmer i at huskroppen i Kista är 

ett bra alternativ. 

 

Vad gäller Akalla vård och omsorgsboendet som ska åter-

tas i egen regi kommer det förmodligen inte att vara lön-

samt att bygga om enligt arbetsmiljöverkets föreläggande. 

Utredning pågår om vad huset ska användas till i framti-

den. 



 Protokoll 

Sida 3 (5)  

 

 
 

 

 

 

 

Pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrågor 

kommer som tidigare meddelats att få information om 

budget 2017 av ekonomichef Alex Baena den 23 novem-

ber. 10:30-12:00. Gunilla delar ut exemplar av budgeten 

så rådet har möjlighet att läsa igenom och förbereda frå-

gor inför dragningen. 

 

b. Statistikuppgifter  

Statistikuppgifter över beslut och domar saknades vid 

mötet men kommer att skickas ut snarast till ledamöterna.  

 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

Ledamöterna har fått ta del ärendena till nästa nämndsamman-

träde. 

  

Irene reagerar på att ärendet om våld i nära relationer inte nämner 

problemet med våld mot äldre. Gunilla informerar då om att för-

valtningens äldreomsorg under året planerar ett samarbete med 

förvaltningens team för våld i nära relationer. Både biståndshand-

läggare och vårdpersonal kommer att få utbildning i ämnet. När-

polisen ska också hålla information för äldre på de öppna mötes-

platserna under 2017. 

 

Kartläggningen av brukarnas möjlighet att påverka maten och 

måltiden på vård- och omsorgsboenden diskuterades. Måltidssi-

tuationen måste förbättras på många äldreboende. Det vore önsk-

värt att en gemensam matsal bör finns även på servicehus. Det är 

viktigt att brukarna själva får välja maträtter och själva ta för sig 

av maten. Miljön runt måltidssituationen är också mycket viktig. 

Att det är trevligt dukat och serverat. Saft som måltidsdryck är ej 

acceptabelt. Positivt om brukarna får möjlighet att välja att dricka 

ett glas vin till maten då och då. Matlagning på boendena önsk-

värt, nu hämtas maten från restauranger i portionsförpackningar 

till alla äldreboenden i stadsdelsområdet. Livsmedelsverkets krav 

tillåter inte matlagning i nuvarande kök. 

 

 

§7  

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Nyckel problemet till den öppna möteslokalen i Rinkeby är fort-

farande inte helt löst, fler nycklar behöver fortfarande kvitteras 

ut. Nycklar till överlåsen får verksamheten själv göra kopior på. 

Yvonne undrar vem som står för den kostnaden. 

 

Verksamheten på den öppna mötesplatsen i Husby flyter på utan 

problem. 
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I Akalla är det nu klart med att ett utrymme på Sibeliusgången 20 

kommer att inrättas som motionsrum. Gymutrustningen har häm-

tats från den kurdiska föreningens lokal. Tyvärr saknades nycklar 

till motionsrummet när utrustningen kom till Sibeliusgången 20 

och fick då ställas i korridoren tillfälligt. Detta ledde till att gå-

bandet försvann under natten. Viss begagnad gymutrustning har 

inköpts från en privatperson som ville avveckla sitt hemmagym. 

Tanken är att gymverksamheten ska komma igång från januari. 

Intresset är stort och någon typ av schema måste upprättas så att 

tider att utnyttja gymmet fördelas. Ett önskemål är att en dusch-

kabin införskaffas och placeras på en handikapptoalett i närheten 

av lokalen.  

 

Den finska verksamheten har kommit igång. Ca 40 personer kom 

till den första träffen. Träffarna ska alternera mellan lokalen i 

Akalla och en lokal i Spånga. 

 

Yvonne undrar om det rum i den öppna verksamheten i Rinkeby 

som disponerats av några turkiska damer kan börja användas för 

annat ändamål då dessa damer en längre tid uteblivit. Avvaktar 

tills vidare.  

 

§8 

Övriga frågor 

Rådets sekreterare önskar få in namnen på de personer som PRO 

och SPF har nominerat till pensionärsrådet nästa år så fort som 

möjligt. Nämnden fattar beslut om valet pensionärsrådets  2/1 

2017. 

 

§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 7 december kl. Rådet 

kommer den dagen att börja med ett studiebesök mellan 10:00 -

12:00 på äldreboendet Ärlingshem Idrottsvägen 21 195 32 

Märsta. Vanligt sammanträde efter lunch i en lokal som får dis-

poneras på boendet.  

  

§10 

Sammanträden 2017 

Onsdag 18/11 

Onsdag 15/2 

Onsdag 22/3 

Onsdag 19/4 

Onsdag 10/5 

Onsdag 14/6 

Onsdag 16/8 
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Onsdag 13/9 

Onsdag 18/10 

Onsdag 15/11 

Tid för samtliga möten 10:00-12:00 

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


